
Για τη συνέντευξη 
του Πρωθυπουργού Κώστα Σημίτη 

στο περιοδικό ΔΙΦΩΝΟ

Σκέψεις για τις ερωτήσεις

• Αλήθεια, προλαβαίνετε να ακούτε καθόλου μουσική;

• Ποιο τραγούδι εκφράζει κατά τη γνώμη σας καλύτερα τη σημερινή 
πραγματικότητα;

• Θα φτάνατε στο σημείο να δίνατε το “βασίλειό σας” για μια μελωδία;

• Τραγουδάτε καθόλου;

• Ποιος Ελληνας συνθέτης σας εμπνέει;

• Αισθανθήκατε καθόλου απομονωμένος από τον πνευματικό κόσμο της 
χώρας, όταν πραγματοποιήθηκαν οι δύο μεγάλες συναυλίες απ’ αφορμή 
της σύλληψης του Οτσαλάν και της ΝΑΤΟϊκής επίθεσης στη Σερβία;

• Πόσο ανασφαλής αισθάνεστε μέσα σε τόσο συγκλονιστικές εξελίξεις;

• Η Ελλάδα είναι γνωστή διεθνώς περισσότερο από την αρχαία κληρονομιά 
της, παρά ως σύγχρονη ευρωπαϊκή χώρα. Δεν νομίζετε ότι υπάρχει κάτι το 
αρνητικό σ’ αυτή τη μονοδιάστατη εικόνα;

• Είναι σε θέση η Ελλάδα να εξάγει πολιτισμό;

• Βρισκόμαστε πέντε χρόνια πριν την πραγματοποίηση των Ολυμπιακών 
Αγώνων του 2004 και η αίσθηση είναι ότι δεν προχωράει τίποτα. Θα 
προλάβουμε;

• Εχει κατατεθεί μια συγκεκριμένη και ιδιαίτερα ενδιαφέρουσα πρόταση της 
Ελλάδας για την πολιτιστική διάσταση της Ολυμπιάδας. Πόσο ρεαλιστική 
είναι η υλοποίησή της; Νομίζετε ότι υπάρχουν οι κατάλληλες υποδομές και 
το αναγκαίο έμψυχο δυναμικό;

• Σ’ αυτή τη συγκυρία αναβαθμίζεται ο ρόλος του ιδιωτικού τομέα στην 
πολιτιστική ανάπτυξη. Υπάρχουν όμως προβλήματα. Για παράδειγμα η 
υπαρχουσα νομοθεσία δεν ενθαρρύνει την ιδιωτική χορηγία. Δεν πρέπει να 
υπάρξει μια αναθεώρηση του υπάρχοντος πλαισίου;

• Αληθεύει ότι το Υπουργείο Πολιτισμού θεωρείται από τα πρωτοκλασάτα 
κυβερνητικά στελέχη ως δυσμενής επιλογή;



Αλήθεια σε ποιο κόσμο νομίζετε ότι θα ζήσουν τα παιδιά και τα εγγόνια 
μας, κύριε Πρωθυπουργέ;

Ως πολιτικός που έχετε αποδείξει ότι πιστεύετε στην προοπτική της 
Ενωμένης Ευρώπης, δεν αισθανθήκατε στην περίπτωση της Σερβίας να 
παρακολουθείτε αμήχανα τον πλανητάρχη σε κάποιες περιπέτειές του;

Η Ευρωπαϊκή Ενωση πάντως, φάνηκε για άλλη μια φορά αδύναμη. Σε 
ποια Ευρώπη οδεύουμε;

Ιμια - β-300 - Οτσαλάν: Το τρίπτυχο που αποδεικνύει την “ενδοτικότητα” 
σας λένε ορισμένοι. Είστε ενδοτικός, κύριε Σημίτη;

Νοιώθετε καθόλου να ζείτε σε γαλήνιο κόσμο, μακριά από τη ζωντάνια της 
νεολαίας και τις έγνοιες των πολιτών;

Πολλές φορές δίνετε την αίσθηση ότι οχυρώνεστε πίσω από δείκτες, 
αριθμούς, ποσοστά...

Στα τρεισήμισι χρόνια που είστε Πρωθυπουργός, σε ποια στιγμή 
αισθανθήκατε περισσότερο δικαιωμένος παρά ποτέ;

Πολλές οι αναφορές σας στο Γ’ Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης. Θα αλλάξει 
όμως τίποτα στη ζωή μας;

Σε λίγες μέρες όλη η Ευρώπη ψηφίζει για τους αντιπροσώπους της στο 
Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο. Παίζει άραγε κανένα ρόλο η ψήφος μας;

Εχετε δώσει ένα κρίσιμο πολιτικό χαρακτήρα σ’ αυτές τις εκλογές. Γιατί; 
Αφού δεν κρίνεται το μέλλον της Κυβέρνησης σ’ αυτές.

Από το ΈΟΚ και ΝΑΤΟ το ίδιο συνδικάτο” μεταμόρφωση του ΠΑΣΟΚ σε 
μια συνεπή δύναμη ευρωπαϊκής προοπτικής. Προσαρμογή στα νέα 
δεδομένα ή μετάλλαξη;

Προβάλλατε ως βασικό σύνθημα το “Πρώτα η Ελλάδα”. Ακόμα και αν αυτό 
σημαίνει “κόντρα” με επιλογές της Ενωμένης Ευρώπης;

Δεν φοβάστε την απώλεια της εθνικής ταυτότητας και κουλτούρας μέσα σε 
μια “ευρωπαϊκή βαβέλ”;

Γιατί ζητάτε την ψήφο μας;


